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§ nr Ärende Ansvarig 
§ Mötet öppnas 

Louise Hydling hälsade alla välkomna.  
 

 

§  Val av justeringsman 
Emma Larsson valdes till att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll. 
 

 
 

§ Föregående protokoll 
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

 
 

§  Rapporter  
 
Ekonomin:  
Ridundervisningen går riktigt bra, inräknat privatlektioner.  
Ser bra ut på det stora hela.  

Ungdomssektionen: 
En julövernattning har hållits.  
Anna har kontakten och kollar vad som kan vara nästa aktivitet.  

Tävlingssektionen: 
Tävlingsdatumen för 2023 ligger ute på hemsidan och sociala medier. 
Inget nytt att rapportera för övrigt.   

Ridskolan: 
Höstterminen slut. 
Julaktiviteter på gång.  
Personalläget är akut. Ingen ny ridlärare har hittats ännu.  
Louise och Johanna tar ett möte ang detta nästa vecka.  
Anmälningar till nästa termin ser bra ut.  
 

Web- och informationsektionen: 
Nyhetsbrevet skickades ut 17/12. 
Info om årsmötet ska lägga ut i början av nästa år.  
Sponsring av de nya boxarna läggs ut på hemsidan och sociala medier 
början av nästa år.  

Cafeteriasektionen: 

 

Protokoll 10, för Älmhult Linnébygdens 
Ridklubb 2022-12-18 digitalt via Teams 
 
Närvarande:  Louise Hydling, Malin Peltola, 
Malin Karlsson, Carin Ludwig, Cecilia Lodelius, 
Emma Larsson, Anna Ingemarsson, Sofie 
Tillemark, Johanna Larsson (ridskolan), Tina 
Bromihn.  
 
Frånvarande:  
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Var öppet på senaste klubbhoppningen. Gick hyfsat bra. 
Öppen nästa gången på minihoppningen 29/12, saknas lite folk i dagsläget 
så all hjälp är tacksamt. Johanna tar fram en lista på anmälda barn, så 
kontaktar Tina föräldrarna om ev hjälp.  

 

Träningar/Lagtävlan: 
Ingen respons på inlägget om lagtävlan för 2023.  

Privatstallet: 
Fullt stall från och med mellandagarna.  

 
 

§  Övriga frågor 
 
Medlemsfrågor: 
Inga nya frågor har inkommit 
 

Pågående investeringar: 
Ombyggnationen av ridskolestallet är klart. 
 
Strategiarbete: 
Pausas till Januarimötet 
 
Fire’s minnespris: 
Nomineringar till Louise fram till nästa styrelsemöte. Beslut 
vem som får priset tas på nästa möte.  
 
Verksamhetsberättelse: 
Louise sammanställer och skriver ihop i god tid till årsmötet.  
Tävlingssektionen skriver ihop lite till Louise.  
Informationsskommiten gör detsamma.  
 
Idrottsskolan: 
Sofie har varit på möte ang detta med Kultur och Fritid.  
Pizzapengar inskickade.  
Aktivitetsstödet har varit mindre i år.  
Säkerhetsaspekten från vår sida lyftes ang västar, hjälm osv. 
 
 
 
 

 

§  Mötets avslutning 
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Älmhult den 18/12 2022  
 
............................................................                    .......................................................... 
Malin Karlsson , sekreterare                                       Louise Hydling, ordförande 
 
............................................................                     
Emma Larsson, justeringsman 


